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Beschreibung: 
ADDENSEO CP 23i ist eine hochwertige, aus Kohlegarn geflochtene Faser- 
packung mit speziellem ADE-Schmiermittel, Korrosions- und Anti- 
oxidationsinhibitor und Drahtnetz. 

 
Description: 
ADDENSEO CP 23i is a high quality braided carbon yarn from fiber packing  
with a special ADE lubricants, corrosion and anti-oxidant inhibitor and wire mesh. 
 

Technische Daten / Technical Data – CP 23i   
 

Anwendungsbereich 
Application Area 

Pumpen 
Pump 

Kolben   
Piston 

Ventil  
Valve  

Temperature -200°C  –  600°C 

p – Max (bar)  - 300 600 

pH - Area 0  -  14 

V (m/s) - - 2 

g/cm³ ~1,2 

 
 

Eigenschaften: 
CP 23i Packung auf Basis eines Verbundwerkstoffes (Metallnetz & Grafit) mit dem Zusatz von aktiven Korrosions-  
und Oxidationsinhibitoren. 
 
Properties: 
CP 23i is based on a composite (metal mesh and graphite) with the addition of active corrosion and oxidation inhibitors. 

 
 

Anwendung: 
Die CP 23i Packung hat eine hohe mechanische und chemische Beständigkeit. Gute thermische Eigenschaften, 
wellenschonend und formstabil durch ihre Einzelfaserverstärkung. Besonders geeignet für Kraftwerke, Kesselhäuser 
und Hochtemperaturanwendungen. 
 

Application: 
The CP 23i packing has high mechanical and chemical resistance. Good thermal properties, shaft gently and shape of 
their single-fiber reinforcement. Particularly suitable for power stations, boiler houses and high temperature 
applications. 

 
 

Notizen / Notes: 
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